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PROTOKÓŁ Nr XLIV/2014 kadencji 2010 - 2014 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 25  września  2014 roku, o godz. 12.
00

 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodniczący otworzył sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości oświadczył, iż 
zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

 
Starosta 
Proszę o wprowadzenie do punktu  9 „Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Środzie Śląskiej” 
następujących projektów uchwał w sprawie: 
- zmiany okresu  najmu lokalu użytkowego nr 10 usytuowanego w prawym skrzydle I piętra  
budynku w Środzie Śląskiej  przy al. Konstytucji 3 - go Maja 7.   
- zmiany okresu  najmu lokalu użytkowego nr 11 usytuowanego w prawym skrzydle I piętra  
budynku w Środzie Śląskiej  przy al. Konstytucji 3 - go Maja 7. 
- wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia lokalu użytkowego o powierzchni 45,7 
m2, położonego w przyziemiu budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej.  
- wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia pomieszczeń znajdujących się na 
parterze lewego skrzydła budynku przy ul. Kilińskiego 30 w Środzie Śląskiej.  
- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2014 – 2024, 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2014. Przepraszam za tak dużą 
ilość uchwał, ale związane jest to z wpłynięciem wniosków już po wysłaniu materiałów do 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady 
Zapytał kto jest za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie zmiany okresu  
najmu lokalu użytkowego nr 10 usytuowanego w prawym skrzydle I piętra  budynku w 
Środzie Śląskiej  przy al. Konstytucji 3 - go Maja 7 
 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu w/w uchwały Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 15 P – 0 W – 0 
 
Przewodniczący Rady 
Zapytał kto jest za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie zmiany okresu  
najmu lokalu użytkowego nr 11 usytuowanego w prawym skrzydle I piętra  budynku w 
Środzie Śląskiej  przy al. Konstytucji 3 - go Maja 7. 
 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu w/w uchwały Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 15 P – 0 W – 0 
 
Przewodniczący Rady 
Zapytał kto jest za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przedłużenie umowy użyczenia lokalu użytkowego o powierzchni 45,7 m2, 
położonego w przyziemiu budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej. 
 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu w/w uchwały Rada Powiatu głosowała: 
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ZA – 15 P – 0 W – 0 
 
Przewodniczący Rady 
Zapytał kto jest za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przedłużenie umowy użyczenia pomieszczeń znajdujących się na parterze lewego 
skrzydła budynku przy ul. Kilińskiego 30 w Środzie Śląskiej.  
 
 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu w/w uchwały Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 15 P – 0 W – 0 
 
Przewodniczący Rady 
Zapytał kto jest za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2014 – 2024, 
 
 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu w/w uchwały Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 15 P – 0 W – 0 
 

Do sali wszedł radny Piotr Masłowski 
Obecnych – 16 radnych 
 
Przewodniczący Rady 
Zapytał kto jest za wprowadzeniem do porządku projektu uchwały w sprawie zmian w 
uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2014. 
 
Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu w/w uchwały Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 15 P – 0 W – 0 nie głosował - 1 
 
Za przyjęciem porządku obrad, Rada Powiatu głosowała:  
 

ZA – 16  P – 0  W – 0 
 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XLIII/2014 z dnia 26 czerwca  2014 z sesji Rady Powiatu w Środzie 

Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Informacja na temat realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym na 2013/2014 oraz 

analiza wyników sprawdzianów i egzaminów w podległych placówkach. 
7. Sprawozdanie z realizacji planu pracy Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji za rok 

szkolny 2013/2014. 
8.  „15 min. dla wyborców”. 
9. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
- zmiany uchwały Nr XI/70/2011  Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 29 września 2011 r. 
w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Środzie Śląskiej, 



3 

 

zmienionej uchwałą nr XV/97/2011 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 26 stycznia 2012 
r. 
- zmiany uchwały  Nr XXXIX/251/2014 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 20 lutego 
2014 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części lokalu użytkowego 
znajdującego się w przyziemiu budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej, 
- zmiany okresu najmu lokalu użytkowego usytuowanego w prawym skrzydle I-go piętra 
budynku w Środzie Śląskiej przy. al. Konstytucji 3 – go Maja 7, 
- zmiany okresu najmu lokalu użytkowego usytuowanego w prawym skrzydle II-go piętra 
budynku w Środzie Śląskiej przy. al. Konstytucji 3 – go Maja 7., 

- zmiany okresu  najmu lokalu użytkowego nr 10 usytuowanego w prawym skrzydle I 
piętra  budynku w Środzie Śląskiej  przy al. Konstytucji 3 - go Maja 7.   
- zmiany okresu  najmu lokalu użytkowego nr 11 usytuowanego w prawym skrzydle I 
piętra  budynku w Środzie Śląskiej  przy al. Konstytucji 3 - go Maja 7. 
- wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia lokalu użytkowego o powierzchni 
45,7 m2, położonego w przyziemiu budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej.  
- wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia pomieszczeń znajdujących się na 
parterze lewego skrzydła budynku przy ul. Kilińskiego 30 w Środzie Śląskiej.  
- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2014 – 2024, 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2014. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie sesji.                       
  

Ad. 3/ Przyjęcie protokołu Nr XLIII/2014 z dnia 26 czerwca 2014 z sesji Rady Powiatu w 

Środzie Śląskiej. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLIII/2014 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu 26 czerwca  2014 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XLIII/2014 głosowała:   
 

ZA - 16  P - 0  W – 0  

 
Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu (załącznik nr 3 do 
protokołu)  
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami (załącznik nr 4 do protokołu)       
 

Starosta 
Przedstawił sprawozdanie.    
 
Radny Szałankiewicz 
Panie Starosto chodzi mi o wniosek Wójta na temat przebudowy drogi powiatowej Mrozów – 
Wojnowice – Wilkostów, chciałbym się dowiedzieć jaki jest powód odrzucenia przez Zarząd 
tego wniosku 
 
Starosta 
Zarząd jest gremium składającym się z pięciu członków, głosowanie odbyło się nad 
wnioskami, które w tym roku do końca września Powiat składa w ramach tak zwanych 
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„schetynówek”  i decyzją większości Zarządu podjęliśmy taką, że składamy tylko jeden 
wniosek. I to jest chyba najbardziej adekwatna odpowiedź do pytania. Nie mnie to określać i 
w jakiś sposób komentować, ze względu chyba tylko i wyłącznie na środki finansowe którymi 
w przyszłości czyli w roku 2015 może dysponować Powiat Średzki, na dwie te inwestycje. A 
mówimy tutaj o dofinansowaniu 50% ze strony programu zewnętrznego, a jedna i druga 
opiewają na kwotę ponad  5 milionów złotych. Czyli w przypadku dostania, jednego czy 
drugiego dofinansowania wtedy z budżetu Powiatu należałoby przeznaczyć kwotę około 2- 3 
milionów złotych których nie mamy. W tej sytuacji zdecydowaliśmy się na jeden wniosek, 
wniosek zresztą priorytetowy dla Rady Powiatu. Zaczynając tą kadencję określiliśmy jedną 
kluczową inwestycję drogową, która wpisana jest do Wieloletniej Prognozy Finansowej, czyli 
drogę relacji Cesarzowice- Udanin. 
 
Radny Szałankiewicz 
Jak dobrze rozumiem po prostu budżet Powiatu nie stać, żeby wykonywać przebudowę tych 
dwóch dróg, dobrze rozumuję? 
 
Starosta 
To jest najbardziej właściwa odpowiedź. 
 
Radny Szałankiewicz 
Dziękuję bardzo.   
      
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Starosta 
Panie Przewodniczący jeśli można, jeszcze chciałem ustosunkować się do jednej bardzo 
ważnej dla mnie osobiście i myślę też dla większości Państwa zasiadających na tej sali, 
sprawy. Otóż jak Państwo wiecie około 3 lat toczyła się kontrola Centralnego Biura 
Antykorupcyjnego Delegatury we Wrocławiu dotycząca spraw  sprzedaży Średzkiego 
Centrum Medycznego w 2010 roku, a dokładnie 5 maja, przez ówczesny Zarząd Powiatu. 
Jak Państwo się też pewnie orientujecie i niektóre media bardzo skwapliwie o tym donosiły, 
był złożony przez funkcjonariuszy CBA wniosek do Prokuratury Rejonowej dla Wrocławia 
Śródmieście, wniosek o ściganie członków Zarządu za, jak to było wyrażone we wniosku, 
wyrządzenie znacznej szkody majątkowej w mieniu komunalnym Powiatu Średzkiego. I to 
jest czyn z artykułu 296 paragraf 1 Kodeksu karnego oraz inne. Przypomnę, że kontrola CBA 
przeprowadzana była w Starostwie, przesłuchiwano bardzo dużej ilości świadków przez 
okres praktycznie 9 miesięcy. Później mięliśmy możliwość w przeciągu 6 dni ustosunkowania 
się do wniosków kontrolnych. Następnie znowu  czekaliśmy ponad 5 miesięcy na jakikolwiek 
odzew ze strony CBA i jak wiemy skończyło się to wnioskiem do prokuratury. I skończyło się 
to w taki sposób, że postanowienie z dnia 16 września bieżącego roku, które wpłynęło do 
Starostwa dnia 19 września. Prokuratura Rejonowa dla Wrocławia – Śródmieście, oczywiście 
ja nie będę czytał całego postanowienia, umorzyło śledztwo w tejże sprawie, nie znajdując 
żadnych znamion przestępstwa. Powiem jeszcze dalej, powołując biegłych sądowych do tej 
sprawy, którzy określili bardzo dokładnie pewne elementy, które były poruszane jak gdyby 
nieraz na tej sali. Także chciałem poinformować Szanowną Radę, że sprawa jest 
zakończona.         
 
Ad. 6/ Informacja na temat realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym na 2013/2014 

oraz analiza wyników sprawdzianów i egzaminów w podległych placówkach. (załącznik nr 
5 do protokołu)  
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
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Ad. 7/ Sprawozdanie z realizacji planu pracy Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji za 

rok szkolny 2013/2014. (załącznik nr 6 do protokołu)  
  
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 8/ „15 min. dla wyborców” 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrani głosu. 
 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwy 
 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad.9/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 

- określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr XLIV/283/2014 w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone zostaną 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
 
 

- zmiany uchwały Nr XI/70/2011  Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 29 września 2011 r. 
w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Środzie Śląskiej, 
zmienionej uchwałą nr XV/97/2011 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 26 stycznia 2012 
r. 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 0 podjęła 
uchwałę Nr XLIV284/2014 w sprawie zmiany uchwały Nr XI/70/2011  Rady Powiatu w 
Środzie Śląskiej z dnia 29 września 2011 r. w sprawie nadania Statutu Powiatowemu 
Centrum Pomocy Rodzinie w Środzie Śląskiej, zmienionej uchwałą nr XV/97/2011 Rady 
Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 26 stycznia 2012 r. 
 
 

-  zmiany uchwały  Nr XXXIX/251/2014 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 20 lutego 
2014 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części lokalu użytkowego 
znajdującego się w przyziemiu budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr XLIV/285/2014 w sprawie zmiany uchwały  Nr XXXIX/251/2014 Rady Powiatu w 
Środzie Śląskiej z dnia 20 lutego 2014 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
najmu części lokalu użytkowego znajdującego się w przyziemiu budynku przy ul. 
Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej, 
 

- zmiany okresu najmu lokalu użytkowego usytuowanego w prawym skrzydle I-go piętra 
budynku w Środzie Śląskiej przy. al. Konstytucji 3 – go Maja 7, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr XLIV/286/2014 w sprawie zmiany okresu najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w prawym skrzydle I-go piętra budynku w Środzie Śląskiej przy. al. 
Konstytucji 3 – go Maja 7, 
 

- zmiany okresu najmu lokalu użytkowego usytuowanego w prawym skrzydle II-go piętra 
budynku w Środzie Śląskiej przy. al. Konstytucji 3 – go Maja 7, 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr XLIV/287/2014 w sprawie zmiany okresu najmu lokalu użytkowego 
usytuowanego w prawym skrzydle II-go piętra budynku w Środzie Śląskiej przy. al. 
Konstytucji 3 – go Maja 7, 
 

     - zmiany okresu  najmu lokalu użytkowego nr 10 usytuowanego w prawym skrzydle 
      I piętra  budynku w Środzie Śląskiej  przy al. Konstytucji 3 - go Maja 7.   
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Wicha 
Ja mam pytanie do Zarządu jaki jest czynsz dzierżawny, jak to jest w skali do ceny rynkowej, bo 

mamy dzisiaj bardzo dużo tych przedłużeń najmu, ile to jest za metr kwadratowy, czy to  jest 

miesięcznie, czy w skali roku? 
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Przewodniczący Rady 
Panie radny ja rozumiem, że to dotyczy wszystkich uchwał? 
 
Radny Wicha 
Wszystkich.  
 
Sekretarz  
Zgodnie z treścią uzasadnienia stawki uchwalone uchwałą Zarządu Powiatu i na dzień dzisiejszy 

za najem lokali użytkowych na działalność leczniczą   kwota  za 1 m2    wynosi  15,33 zł netto. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 0  podjęła 

uchwałę Nr XLIV/288/2014 w sprawie zmiany okresu  najmu lokalu użytkowego nr 10 
usytuowanego w prawym skrzydle I piętra  budynku w Środzie Śląskiej  przy al. 
Konstytucji 3 - go Maja 7.   
 

- zmiany okresu  najmu lokalu użytkowego nr 11 usytuowanego w prawym skrzydle I 
piętra  budynku w Środzie Śląskiej  przy al. Konstytucji 3 - go Maja 7. 

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 0  podjęła 

uchwałę Nr XLIV/289/2014 w sprawie zmiany okresu  najmu lokalu użytkowego nr 11 
usytuowanego w prawym skrzydle I piętra  budynku w Środzie Śląskiej  przy al. 
Konstytucji 3 - go Maja 7. 
 

- wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia lokalu użytkowego o powierzchni 
45,7 m2, położonego w przyziemiu budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej.  

 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 0  podjęła 

uchwałę Nr XLIV/290/2014 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 
użyczenia lokalu użytkowego o powierzchni 45,7 m2, położonego w przyziemiu 
budynku przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej.  
 

 
- wyrażenia zgody na przedłużenie umowy użyczenia pomieszczeń znajdujących się na 
parterze lewego skrzydła budynku przy ul. Kilińskiego 30 w Środzie Śląskiej, 
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Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Salę opuścił radny Burdzy 

Obecnych 15 radnych. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 0  podjęła 

uchwałę Nr XLIV/291/2014 w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 
użyczenia pomieszczeń znajdujących się na parterze lewego skrzydła budynku przy ul. 
Kilińskiego 30 w Środzie Śląskiej, 
 

- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2014 – 2024, 
 
Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 15 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 14; P – 0; W – 1  podjęła 

uchwałę Nr XLIV/292/2014 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Średzkiego na lata 2014 – 2024, 
  
Do sali wrócił radny Burdzy 
Obecnych 16 radnych. 
 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2014,  
 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W – 1  podjęła 

uchwałę Nr XLIV/293/2014 w sprawie  zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego 

na rok 2014       

Ad.10/ Interpelacje i zapytania radnych.     

Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu.          

Ad. 11/  Wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Wicha 
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Ja mam taki wniosek, może prośbę do PCPR-u i do zarządu. Ostatnio było organizowane 
jakieś szkolenie odnośnie pozyskiwania środków unijnych, na rozpoczęcie działalności dla 
osób niepełnosprawnych. No i przyszedł jeden z młodych chłopaków, który był o kulach i po 
prostu ma nogę uciętą powyżej kolana i nie ma możliwości dojść do sali tutaj na górę. Może 
w przyszłości wygospodarować takie pomieszczenie, żeby można to na parterze, żeby 
wszyscy mieli dostęp do tego. Jest taka prośba bo zgłosił mi to osobiście, mówił, przyjechał 
stanął na korytarzu na dole, nogę ma uciętą powyżej kolana, nie da rady po schodach wejść. 
Jest taka prośba, żeby przyszłościowo to usprawnić, żebyśmy mieli to na uwadze. Następna 
sprawa chciałem podziękować za pomoc w wykonaniu chodnika w Paździornie, czynem 
społecznym i dołożyła się gmina do materiału, ale najwięcej dołożyło się Starostwo, chciałem 
podziękować za wykonanie tych prac. Tutaj była zaangażowany bardzo mocno Pan 
Wicestarosta i pracownicy naszych dróg. Następną prośbę mam do Zarządu, bo jadąc tą 
drogą z autostrady do Kostomłot, która została niedawno wykonana, tam już zrobiła się 
kołyska, nawet dzisiaj wracałem spieszyłem się to już tak chybocze się jak w kołysce, czyli 
tam już jest, siadła ta droga mimo, że dołożyliśmy na tym odcinku chyba 350, czy 440 tys. zł. 
na siatkę, na wzmocnienie. Ale jak Państwo będziecie tam kiedyś jechali to zobaczycie, że w 
niektórych miejscach jest tylko 2 centymetry asfaltu położone na stary asfalt. Ona jest 
zrobiona niezgodnie z dokumentacją, przecież pobieraliśmy próbki, byłem obecny ileś 
próbek było pobieranych, chyba 12, 7 się w rekach rozleciało nie ma lepiszcza, nie ma 
wszystkiego. I z tą drogą ja wiem, że jest gwarancja na 5 lat, tylko niektóre firmy nie istnieją 5 
lat. Po prostu ta droga, albo ją już frezować, kłaść nową i prawidłowo warstwę asfaltu, albo 
firma w ramach gwarancji, też jest taka możliwość – emulsję nałożyć i jeszcze nakładkę 2, 
czy 3 centymetry, żeby ona miała nośność. Jak wszyscy wiemy i Pan Starosta kiedyś mówił 
na tej sali „widziały gały co brały”. Firma, która wygrywa przetarg ma zapewnić nośność 
drodze, wszystko  i to jest w ramach gwarancji, bo wiem tutaj pan Wicestarosta mówił, że 
jest na 5 lat, ale nie czekajmy z tym, po prostu trzeba coś zrobić. Chciałem jeszcze 
podziękować Służbie Drogowej, ładnie krzaki wycinają i to nawet takie wysokie, fajnie to 
wygląda, zrobili to na drodze z Paździorna do Godkowa, też chciałem za to podziękować. 
 
Wicestarosta 
Mówić krótko, miesiąc temu mniej więcej, bo daty nie pamiętam, był przegląd gwarancyjny, 
byłem jeśli chodzi o tą drogę, był przedstawiciel wykonawcy firma istnieje i widać, że ma się 
dobrze. Zostało to zapisane i to co zauważyliśmy mają naprawić.   
 
Starosta 
W poniedziałek wchodzi firma która już ostatnią barierę architektoniczną będzie realizować, 
zmieniać to jest samo wejście główne do Starostwa. Jak widzicie Państwo jest zamontowana 
winda do poziomu Banku i punktu obsługi klienta, czyli każda osobo, która nie wejdzie wyżej 
zostanie obsłużona, przez konkretnego pracownika, nie tylko z PCPR-u, ale również z 
innego wydziału, który zejdzie specjalnie na dół. Natomiast oczywiście przydało by się 
jeszcze jedno dodatkowe pomieszczenie większe, ale jak widzicie Państwo takich 
pomieszczeń nie ma jeżeli chodzi o obecnie zajmowane przez Wydział Komunikacji. Dlatego 
będziemy musieli i będziemy to robić i robimy za każdym razem pracownik schodzi na dół.  
 
Radny Wicha 
Ja w innej kwestii ja wiem, że pracownik zejdzie, chodzi o kwestię, bo było grupowe 
szkolenie, chodzi o szkolenia. Bo się dowiadują jak środki niepełnosprawni mogą pozyskać 
na działalność gospodarczą, są różne formy. Ja wiem, tutaj nie ma obaw, że pracownik nie 
zejdzie, zgłasza się i nie ma problemu. 
 
Starosta 
Jest jeszcze drugie rozwiązanie, tutaj pracownicy mi podpowiadają, jeśli będzie takie 
szkolenie organizowane można skorzystać z wejścia od ulicy Korwina i zrobić to szkolenie w 
Paradni Psychologiczno – Pedagogicznej, bo tam też jest taka mała sala konferencyjna. W 
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ramach współpracy dwóch różnych jednostek należących do Powiatu Średzkiego, a tam z 
kolei bariery architektoniczne również są zlikwidowane, jest tam specjalna rampa, 
rozkładana na stałe przytwierdzona tam są tylko  trzy stopnie. Udało się jakby zrealizować te 
kwestie likwidacji barier, natomiast na przyszłość, jeśli będzie tego typu szkolenie 
organizowane to wtedy można skorzystać z sali w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej. 
 
Radny Osiecki 
Tutaj od kolegi słyszę, ze pięknie wycinają krzaki, już można to robić, liczę, że kolejne gminy 
też będą. Szczególnie proszę zwrócić uwagę na drogę bardzo uczęszczaną szczególnie 
teraz kiedy jeszcze nie ma obwodnicy Miękini. jest to droga Miękinia – Mrozów, tam bardzo 
niebezpiecznie na zakrętach krzaki wchodzą w pas drogowy, to jest jedna sprawa. Druga 
spraw to już od roku przypominam cały czas barierka związana z bezpieczeństwem, 
oporowa w Błoniach o tym doskonale Wicestarosta wie i kierownik. Była zniknęła, bo była 
uszkodzona i do dnia dzisiejszego nie ma jej w tym miejscu. Ponadto takie pytanie mam, jak 
z odbiorami powierzchniowego utrwalenia i to co jest na drodze Kadłub – Miękinia, czy to już 
jest zakończone na tym odcinku jednej czwartej, gdzie jest po prostu szachownica, nie jest to 
ze sztuką że tak powiem prac remontowych na drogach przeprowadzone. I czy to jest finał, 
czy będą poprawki po prostu. 
 
Wicestarosta 
Jeśli chodzi o wycinanie krzewów, to tak naprawdę od 1 października, w tej chwili nie został 
jeszcze założony sekator, robimy tylko kosiarką bijakową to co odrasta, to co było wycinane. 
Tak naprawdę to zaczniemy  tak na poważnie, od 1 października zaczynamy wycinać 
krzewy, mówię w miejscach gdzie zagraża bezpieczeństwu można to robić cały czas i było to 
robione. Jeśli chodzi o powierzchniówki, odbiór powierzchniówek  będzie we wtorek, 
powierzchniówki zostały zakończone, odcinek Kadłub – Miękinia ten odcinek szczególnie w 
lesie gdzie się niedobrze przykleiło był poprawiany też tym kombajnem. Nie rozumiem 
pojęcia szachownica. Powierzchniowe utrwalenie to nie jest nawierzchnia to jest tylko 
uszczelnienie i uszostnienie istniejącej, więc jeśli były nierówności te nierówności zostają 
odrobinkę mniejsze. A jeśli są miejsca gdzie się nie przykleiło to firma oczywiście poprawi, 
bo tego nie odbierzemy, jeśli są miejsca gdzie nie ma przyklejonego kruszywa. Odbiór 
będzie we wtorek jeśli ktoś jest zainteresowany, bo członkowie Zarządu z poszczególnych 
gmin, okręgów wyborczych  zostali poinformowani, od 9.00 zaczniemy odbiór 
powierzchniówek. 
 
Radny Osiecki 
Jedno słowo tylko, w tym sensie, że  szachownicę to miałem na myśli, że na całej szerokości 
jezdni powinna być skropiona i tak, a tutaj jest to miejscami robione, proszę pojechać i 
zobaczyć jak to jest.                                                         
               
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu.          

Ad. 12. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady 
Szanowni Państwo 21 listopada br.– koniec naszej kadencji w związku z tym sesja ostatnia 
będzie w październiku, planowo to jest ostatni czwartek miesiąca. Jeżeli nie będzie potrzeby, 
nie będzie zmian do budżetu to w miesiącu listopadzie sesji nie będzie, jeśli będzie to będzie 
sesja nadzwyczajna i musi się odbyć do 16 listopada bo 16 listopada są wybory.  
Wymóg formalny dwa miesiące przed zakończeniem kadencji musieliśmy złożyć 
oświadczenia majątkowe, wszyscy złożyli.  
 
Ad. 13/ Zamknięcie sesji. 
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Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XLIV w kadencji 
2010 – 2014 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
        (-) 
Maria Pstrowska 
 
                                                                                 Przewodniczący Rady 
                                                                                               (-) 
                                                                                   Witold Rutkowski 
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